
Referat af beboer- og pårørenderåds møde d. 23/11-2021, kl. 16-18 i 

Dragørstuen, Enggården. 

 
 

Tilstede: Ditlev Wærling, Lisbeth Scott Pedersen, Leif Ingersholm, Pia Dahl, Annette 
Petersen, Anita Ernst, Ole Andersen, Christina Müller. 

 
Afbud: Lisa Broberg 

Referent: Ole Andersen 

Dagsorden: 

1. Velkomst ved Ditlev Wærling 

2. Godkendelse af referat 

3. Orientering ved Ole Andersen 

4. Information og spørgsmål fra repræsentanter 

5. Brainstorm vedr. fremtidige emner til BOP møder - vi begynder at samle emner til et 

idekatalog 

6. Eventuelt 

 
Ad.1. 

Velkomst ved Ditlev. Emnet med demenskonsulent Annie Madsen udskydes til et af de 

kommende møder 

 
Ad.2. 

Referat - godkendt 

 
 

Ad.3. 

Orientering fra Ole Andersen. Personalesituation gennemgås. Rekruttering og 

fastholdelse er et vedvarende ledelsesfokus. Økonomistatus. Corona situationen, 

smitte, vaccinationer m.m. 

 
Ad.4. 

Information og spørgsmål fra repræsentanter: 

 
- Der er ønske om referat sendes til godkendelse i BOP, inden det indsættes i 

Engbladet, dette efterkommes fra nu af. 



- Der spørges til ansøgning om national ”hjemlighedspulje” – Ole rykker for svar. 

- Pårørende ærgrer sig over manglende påskyndelse for initiativ vedr. hygge på 

beboer terrasserne. 

- I Engbladet ser det ud fra billederne ud som om, at der er stor forskel på 

aktiviteterne i de enkelte afdelinger. Afdeling D. har som demensafsnit en lidt 

højere normering, men afdeling D er også bedre til at dokumentere deres 

aktiviteter med billeder, så dette kan ikke tages som udtryk for aktivitetsniveauet. Vi 

skal generelt blive bedre til at dokumentere og synliggøre vores aktiviteter. 

- Der er et ønske om at pårørenderådet kan ”agere som frivillige ved arrangementer 

– dette arbejder vi videre med. 

- Vi taler om trivsel og hygge i opholdsstuerne. Ligeledes er der en efterspørgsel på 

besøgshunde. Vi har besøgshunde fra Trygfonden, men dette kan sagtens 

udvides. 

- Leif Ingersholm orienterer efter aftale om beboernes ”rolle” i forhold til at bo i et 

almen nyttigt boligselskab. Leif fortæller om beboerdemokratiet og afholdelse af 

afdelingsmøder på Enggårdens afdelinger. Der kommer generelt meget få 

”lejere/beboer og pårørende, og man kunne overveje at oprette én fælles afdeling 

for hele Enggården – med én afdelings bestyrelse (som fx kunne være BOP). Dette 

må vi arbejde videre med. 

- Vi skal genudsende velkomstmappen til Enggården, så rådets medlemmer kan 

komme med input til en ny version af velkomstmappen. Lisbeth, Annette og Anita 

vil særskilt se på dette til næste møde, og komme med forslag til videre proces. 

- Rådets medlemmer skal desuden opdateres på vedtægter og forretningsorden for 

BOP. Disse udsendes. 

 
Ad. 5. 

Punktet behandles løbende 

 
 

Ad.6. 

Næste møde: 10/2-22 (mødet blev aflyst), næste møde er den 29/3-22, kl.16-18 

 
Ref. Ole Andersen 
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